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§62 Ansökan om statsbidrag för habiliteringsersättning 2020 
Vänsterpartiet är väldigt positiva till att söka statsbidrag för habiliteringsersättning för år 2020. 
 
Detta gjordes inte förra året, något som vi tyckte var dåligt. Vi skickade in en interpellation om 
det i kommunfullmäktige 2019-09-09. Vi hänvisade till Lena Hallengren (S), minister med ansvar 
för funktionshinderfrågor, som var tydlig med att det inte handlar om ett ettårsbidrag utan något 
som finns varje år. Och vi ser nu att det inte var något tillfälligt, utan något som återkommer år 
efter år. 
 
Det var tråkigt att vi inte sökte statsbidraget förra året. Men det är bra att vi söker statsbidraget i 
år.  
 

 
Samuel Skånberg (V) 


